
Referat af d ivis ionsråd smøde Syd havd ivisionen

den 28. april. 2025 på Kråruplund.
Inden divisionsrådsmødet dettog 26 personer i spisning af buffet og i att 32 dettog i divisionsrådsmødet
traT af divisionens grupper.

DC Sanni Jensen bød vetkommen og der blev sunget en sang inden spisning og DC Sanni bød vetkom-
men tiI divisionsrådsmødet kt. 19.

Vatg af dirigent og referent. Jfr. § stk 1a.: Steen Petersen btev vatgt som dirigent og Anne
Marie Christiansen btev vatgt som referent. Steen Petersen konstaterede, at mødet var retti-
digt indvarstet via Ftaskeposten.

Beretningfra bestyrelsen som minimum omfatter en opføtgning på gætdende udvikLings-
plan og beslutninger truffet på tidtigere rådsmøder. Jf. § 64 stk. 1b! Beretning fra divisionste-
detsen er udsendt via Flaskeposten. DC Sanni Jensen kom med ydertigere bemærkninger. Hvordan
med Kråruptund ifremtiden? Hvad/hvordan ønsker grupperne. Ftere af de hjætpere, som bt.a. tukker
lejere ind og ud er over 70 år. -Al.l.e arrangementer med titmetdinger l<ører via medtemsservice. - Pas på
med brug af messenger-grupper, Opfordring til at bruge mindre grupper tiI kommunikation. lngen be-
mærkninger tit beretninger og disse blev godkendt.

Fremtæggelse af årsregnskab for det foregående år tit godkendelse. OJf. § 64 stk. 1c: Da
Christiha Zerbst, som blev vatgt sidste år som kasserer og er stoppet i efteråret, har Vibeke Christian-
sen lavet regnskabet tor 2024. Divisionen viser et overskud på7.a09 kr. mod budgetteret overskud på
9.300 kr. - Kråruplund viser et underskud på 57.828 kr. mod budgetteret under overskud på 5.950 kr.
Dette s§l.des en væsenttig mindre kontraktteje, stor investering af nyt gutv og indkøb af ny varmtvands-
behotder. - Batance for divisionen viser 96.170 kr. og for Kråruptund 1 .402.627 kr. - Steen optyste, at
medtemstal.tet idivisionen erfatdet medTo/o. - Der btevtatt om, hvad der kan gøres tor atøge udtej-
ningsbetøbet på Kråruptund. Der er oprettet en ny hjemmeside med aktuette bitteder og optysninger.
Forstag om, at der på gruppernes hjemmeside er et Linktit Kråruptund, ptakat tit ophængning i tokat-
området. Google søgning btev også nævnt og også annonce på Facebook. Forstag om prisforskette på
vinter og sommer. - Regnskaberne btev godkendt.

Behandting af indkomne forstag jf. §64 stk. 1d: Ingen forstag modtaget.

Fremtæggelse af udviktingspl,an til vedtagelse if. §64 stk. e: Udviktingsptan for divisionen btev
godkendt i2i22for en 4-årig periode. DC Sanni nævnte de overordnede punkter. Udviktingsptanen
btev godkendt.

Freml,æggetse af budget: herunder kontingent for det kommende år tit vedtagetse. Jf §64
stk 1f: Vibeke Christiansen fremtagde revideret budget tor 2025t2O26. - Divisionen viser et forventet
underskud på 13.625 kr., dette s§tdes bt.a. budget på 20.000 kr. tit Sydhavs Camp. - Kråruptund viser
et overskud på 31.820 kr. - Budget 2O26 er samme som budget2025. Kontingent tit divisionen er fortsat
3 x 25 kr. og for Kråruptund 3 x 30 kr. - Budget btev godkendt, dog kunne 1 dettager ikke godkende
budgettet for Kråruptund.

Fastsættelse af antaI pladser i divisionens bestyretse jf. 64 stk. 1g: Divisionstedetsen forestår,
at [edetsen består af 1 DC - 1 kasserer og4-5 DA'er. - Dette btev godkendt.

Valg tit bestyretsen, jf. § 64 stk. 1g, Vatgperiode 2 år: Sanni Jensen btev vatgt som DC for 1 år -
Vibeke Christiansen btev vatgt som kasserer for 1 år - Steen Petersen btev vatgt som DA tor 2 år og
Anker Ørbæk btevvatgt som DA tor 2 år.

Vatg af revisor og revisorsuppleant, jf. § 64 stk. t h. Vatgperiode 1 år: Susanne Graae, Nørre
Atstev Spejderne btev genvatgt som revisor og Anders Raahauge, Storstrøm Spejderne bl,ev vatgt som
revisorsuppteant.



Beretning fra de titknyttede øvrige enheder, if. § 64 stk. 5: lngen enheder titknyttet divisionen.

Eventuett if. § 64 stk. 1i:

Steen Petersen nævnte ledersamtingen den 3. juni i Nakskov, der kommer indbydetse.

Kasserer Henriette fra Nakskov Spejderne nævnte de store gebyrer, som atle grupper betater tiI
bankerne. Kan der gøres noget mod dette??? Emma f ra korpstedetsen nævnte, at der via DUF,

hvor mange andreforeninger også er medtemmer, gøres et arbejde tor atgøre nogetved dette.
Susanne Graae, Nørre Atstev Spejderne nævnte, at regninger tit EAN-nr. i 2026 vit overgå tit
etektronisk bog!øring.
Emma fra Korpsledelsen takkede for at kunne dettage i mødet og nævnte den nye udviktings-
ptan, som skatvedtages på korpsrådsmødet i november. -Tema er "Spejder skaber handtings-
kraft", 3 punkter: Vitager handl.ing-Vigør noget nyt- Naturen katder på os.

DC Sanni bød Anker vetkommen i divisionstedetsen og overrakte divisionstørktædet.
DC Sanni takkede Maria og Michae[ for deres tid i tedetsen og overrakte en gave til Maria.

Michaet del.tog ikke i mødet.
DC Sanni takkede Steen som dirigent og Anne Marie som referent.

Mødet sluttede med at alle sang "Spejderbror".
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